
Møte Hølonda menighetsråd 30/4-24 kl. 1900 ved Eid skole 

Disse møtte: Marie Kulbrandstad, Jørund Grønli, Kristin Antonsen, Inger Høgsteggen 
Bakken, Jostein Jarl Sunnset, Roald Syrstad, Tone Njøs og  Tarjei Løvik. 

Meldt forfall: Bård Egil Alstad og Anita Hammerås 

Ord for dagen ved Tarjei. 

Sak 26/24: Godkjenning av innkalling og saklista. Godkjent med følgende merknad: Møte 
startet en time senere enn det som var avtalt og stod i forrige referat. Varamedlem skal 
innkalles når det meldes forfall før møte.  

Sak 27/24: Godkjenning av referat fra møte 080424. Referatet godkjent uten merknader.  

Sak 28/24: Orientering fra Fellesstyret ved Marie: Det har ikke vært Fellesrådsmøte etter 
siste møte i Menighetsrådet, men orienterer om det som har vært tatt opp. Fremdeles 
dårlig lyd i kirka. Det er kjøpt nye mikrofoner, men det er ikke bra. Observert under siste 
gudstjenesten var 21/4-24. Det var bestilt lydtekniker, usikker på om han har vært der.  

Personalsituasjonen på kirkekontoret. Det er nå full stab, så de kan ta tak i oppgaver 
som interkontroll og HR. Det er kjøpt inn et program for det.  

Investeringsbudsjettet. Når det gjelder Hølonda er det planlagt større investeringer. Nytt 
rom for Are og handicaptoalett, men dette er ikke prioritert i 2024. Nytt 
brannvarslingsanlegg, alarmsystem, og ytterdør ligger i budsjettet for Hølonda i 2024. 
Roald har snakka med Inge Engan som tar seg en tur og ser på ytterdøra. Det er satt av 
penger til Minnelund i årets budsjett.  

Møtegodtgjørelse er vedtatt i Fellesrådet. Det ble 830 kr. pr. møte for medlemmer i 
Menighetsråd og 1107 kroner pr. møte for medlemmer i Fellesråd. Gjelder for 2024. 
Revideres hver 1/1. Møtegodtgjørelse ved oppmøte. Varamedlemmer får 
møtegodtgjørelse hvis vedkommende møter i stedet for et medlem. Hvis varemedlem 
sitter fast i Menighetsrådet, gis ikke møtegodtgjørelse.  

Sak 29/24: Diakoni på Hølonda. Diakon Tone Njøs deltok på møtet og informerte om sitt 
arbeid i menigheten. Gjennomgikk Plan for diakoni i Hølonda menighet.  Synnøve 
Hegerberg er ny i diakoniutvalget. Det arrangeres festmøte for alle 4 menighetene. 
Arrangeres hvert 4. år og i år er det Hølonda sin tur. Det blir på Korsvegen bedehus 17/9-
24 kl 18-20. Musikalsk innslag og det blir invitert en  gjest som snakker om et tema. 
Kveldsmat som diakoniutvalget ordner med. Har en del utgifter på dette, annonse i 
Trønderbladet, leie av bedehuset (2500 kr) og innkjøp av mat. Menighetsrådet er positiv 
til å støtte festmøtet.  Informerte om at det kan sendes en søknad til Ola Løkbakks fond 
om støtte.  

 



Sak 30/24: Møteplan. Dugnad kirkegård.  

Dugnad på kirkegården mandag 13/5-24 kl. 1700. Inger skriver plakater og setter opp på 
butikkene på Korsvegen og Gåsbakken. Roald bestiller tekake. Alle tar med en kanne 
kaffe.  

Neste møte i Menighetsrådet er i hytta hos Bård Egil Alstad ved Svorksjøen 200624 kl 
1800. 

Sommerferie og nytt møte  ved Gåsbakken skole 20/8-24 kl. 1800. Marie bestiller rom. 
Jostein Jarl tar med kaffe og noe å bite i.  

Sak 31/24: Gudstjenesteliste høsten 2024. Kirkeverter-ofring-kirkekaffe 

Tarjei gikk gjennom lista. Ofring blir som foreslått. Prøver å få til kirkekaffe på 
gudstjenestene med enkel servering. Foreslår at Anita kjøper inn kaffe, beger, servietter, 
kaffe (reserve), kjeks og innpakket lefse som ligger i kirka. Kirkevert tar med 2 kanner 
kaffe til gudstjenesten. Er mulighet for å koke kaffe i kirka hvis det blir lite. Sender 
kvittering til fondet som har gitt støtte til kirkekaffe og servering.  

Kirkeverter:  07.07.24: Marie 

  11.08.24: Anita 

  25.08.24: Jostein Jarl 

  22.09.24: Kristin 

  13.10.24: Roald 

  27.10.24: Inger 

  10.11.24: Jørund 

  24.11.24: Bård Egil  

  08.12.24: Roald 

  24.12.24: Inger og Roald 

  26.12.24: Anita 

Sak 32/24: Minnelund-befaring. Damene i Menighetsrådet tar en runde på forskjellige 
kirkegårder og ser og tar bilder og tar det med til møtet vi skal ha i juni. 

Sak 33/24: Konsert-Bård Egil har sendt henvendelse til Bettan. Ønsker flere forslag. 
Nevnt Rein Alexsander, Sigrid Hanshus, Are Hembre. Max. Sum 60000 kr. Vi har fått 
garanti ved et evt. underskudd med inntil 25000 kr. fra Ola Løkbakks fond. Avventer og 
spør flere før Bård Egil får tilbakemelding fra Bettan. 



Sak 34/24: Eventuelt. Bård Egil og Inger var på kirkekontoret på møte angående Helg i 
bygda sammen med representanter fra Melhus, Horg og Flå menighetsråd. Det er ønske 
om et felles menighetsblad igjen. Trenger en ildsjel og redaktør. Aktuelt med en enklere 
utgave slik vi i Hølonda menighet nå gir ut. Tar opp saken i et felles møte igjen til høsten.  

Planting i kirka. Ola Løkbakks fond har innvilget 15000 kr. for generell beplantning. Roald 
kjøper inn det vi skal plante nå i vår til dugnadskvelden. Han kjøper også inn til 
beplantning på Ola Løkbakks gravsted. Det bør være et felles ansvar for medlemmene i 
menighetsrådet framover.  

Det står en bauta av de falne fra Hølonda under Napoleonskrigene ved kirkegården. 
Skrifta er kommet bort.  Inger sender en henvendelse til Trondheim steinindustri vedlagt 
bilde av bautaen og spør om pris for oppussing. I etterkant kan vi søke om støtte fra Ola 
Løkbakks fond.  

 

Møtet slutt kl. 2215. 

 

Inger Høgsteggen Bakken 

sekretær 

   

   

   


